



## The Emmaus Journey: A Vocational Model Le voyage emmaüs: Modèle professionnel



May 13, 2022  
11 am-12:30 pm  
Eastern time

13 mai 2022  
11 h à -12 h 30  
heure de l'Est

*Brief Outline:* The journey of Jesus with the two disciples towards Emmaus has very often been used as a template for a model of evangelization. This presentation will elicit four points of engagements or attitudes through the narrative of the story:

- \* Listening,
- \* Welcoming,
- \* Accompanying and
- \* Going forth.

These fundamental elements will then be applied to the area of youth ministry, with a particular emphasis on vocational youth ministry: a ministry which helps young people discover and fulfil their individual identities. Reference to recent Papal documents will be complemented by practical suggestions on how this model can be applied to this ministry.



**Biography:** Fr. Giovann Tabone is from the island nation of Malta, is a Catholic priest and member of the Missionary Society of St. Paul, a congregation of missionaries dedicated to evangelization and inspired by the Apostle St. Paul.

*Brève description :* Le voyage de Jésus avec les deux disciples vers Emmaüs a très souvent été utilisé comme modèle d'évangélisation. Cette présentation soulignera quatre points d'engagements ou attitudes à travers le récit de l'histoire :

- \* Écouter,
- \* Accueillir,
- \* Accompagner et
- \* Aller de l'avant.

Ces éléments fondamentaux seront ensuite appliqués au domaine de la pastorale des jeunes, avec un accent particulier sur la pastorale vocationnelle des jeunes : une pastorale qui aide les jeunes à découvrir et à réaliser leur identité individuelle. La référence à des documents papaux récents sera complétée par des suggestions pratiques sur la façon dont ce modèle peut être appliqué à ce ministère.

**Biographie :** Le Père Giovann Tabone originaire de l'île de Malte, est un prêtre catholique et membre de la Société Missionnaire de St Paul, une congrégation de missionnaires dédiée à l'évangélisation et inspirée par l'Apôtre

Contact Us  
Contactez-nous  
[navfdco@gmail.com](mailto:navfdco@gmail.com)

Visit Us  
Visitez-nous  
[www.vocations.ca](http://www.vocations.ca)  
[www.navfd.info/](http://www.navfd.info/)

Like Us  
Aimez notre page  
on Facebook...  
NAVFD

Follow Us  
Suivez-nous  
on Twitter...  
@NAVFD2

Fr. Giovann holds degrees in Graphic Design, a bachelor's degree in Psychology and Philosophy from the University of Malta, and an MA in theological studies from the University of Ateneo, Manila, the Philippines. He is currently reading for an MA in Ministry and Spirituality from University of Toronto's Regis College. In his ministry, Fr. Giovann has worked in missionary experiences such as the Philippines and Peru, focusing on youth and vocations ministry.

This is a free event though registration is required: send your name to [navfdco@gmail.com](mailto:navfdco@gmail.com) for the link.

Simultaneous translation French/English is available.

St Paul. Le père Giovann est titulaire d'un diplôme en design graphique, d'un baccalauréat en psychologie et en philosophie de l'université de Malte et d'une maîtrise en études théologiques de l'université d'Ateneo, à Manille, aux Philippines. Il prépare actuellement une maîtrise en Pastorale et spiritualité au Regis College de l'Université de Toronto, au Canada. Dans son ministère, le père Giovann a travaillé dans des expériences missionnaires telles que les Philippines et le Pérou, en se concentrant sur la jeunesse et la pastorale des vocations.

Cet événement est gratuit mais l'inscription est obligatoire : envoyez votre nom à [navfdco@gmail.com](mailto:navfdco@gmail.com) pour obtenir le lien.

La traduction simultanée français/anglais est disponible.



Want to join others to foster a culture of vocation? Join NAVFD today.  
<http://navfd.info/membership/>

Vous voulez vous joindre à d'autres pour favoriser une culture de la vocation au Canada et dans le monde entier? Si oui, <http://navfd.info/membership/>





**AN INVITATION FROM**  
**NRVC IN CONJUNCTION WITH NAVFD AND VOCATIONS IRELAND**

**Walking with one Another:**  
**Join the conversation among vocation ministers in varying charisms.**

**Tuesday, May 4, 2022, via Zoom,  
 9 - 11 am Central Time**

This gathering will focus on your involvement versus a presenter sharing his/her thoughts. The hosts are Sister Deborah Borneman, SS.C.M. from the NRVC, Mrs. Margaret Cartwright from Vocations Ireland, and Sister Mary Rowell, CSJ, from the National Association of Vocation and Formation Directors in Canada. Our hosts will provide a myriad of questions to take into breakout groups to spark conversation and create a forum for networking.

[Register at Meeting Registration - Zoom](#) or visit the NRVC website for more information

**NAVFD ANNUAL GENERAL MEETING / L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE DE NAVFD**

The Annual General Meeting of the National Association of Vocation and Formation Directors (NAVFD) will take place on Tuesday, May 24, 1-2:30 pm. Eastern. The link will be sent out to NAVFD members closer to the time and if any non-members wish to attend, please email Sister Nancy at [navfdco@gmail.com](mailto:navfdco@gmail.com) for the link. All are welcome.

L'assemblée générale annuelle de l'Association nationale des responsables des vocations et de la formation (NAVFD) aura lieu le mardi 24 mai, de 13h à 14 h 30, heure de l'est. Le lien sera envoyé aux membres de la NAVFD à l'approche de l'heure et si des non-membres souhaitent y assister, veuillez envoyer un courriel à Sœur Nancy à [navfdco@gmail.com](mailto:navfdco@gmail.com) pour obtenir le lien. Tous sont les bienvenus

**AROUND THE WELL SUMMER 2022 RETREAT /AUTOUR DU PUITS - RETRAITE DE L'ÉTÉ 2022**

Around the Well Summer 2022 Retreat for Religious 55ish and under serving in or connected to Canada August 7-13, 2022 Saskatoon, SK. Guided by Sister Lesley Sacouman, SNJM.

"Take Off Your Sandals - Walk Humbly, Love Tenderly, and Act Justly": Our response for a more just world.

*Registration information and poster included.*



Autour du puits - Retraite de l'été 2022 pour les religieux de 55 ans et moins qui servent au Canada ou qui ont un lien avec le Canada Du 7 au 13 août 2022, à Saskatoon, en Saskatchewan. Guidée par Sœur Lesley Sacouman, SNJM.

"Enlevez vos sandales - marchez humblement, aimez tendrement et agissez avec justice" : Notre réponse pour un monde plus juste.

*Informations d'inscription et affiche incluse.*

# COMMUNICATIONS COORDINATOR WANTED! COMMUNICATIONS COORDINATEUR RECHERCHÉ!

Report to: Executive Director and Communications Committee /

Relève : Directeur général et Comité des communications

## Qualifications and Personal Characteristics:

- \* Bilingual in French and English
- \* Excellent written and social media skills
- \* Diploma in journalism and/or experience in a related field
- \* Familiarity with Catholicism
- \* Willing to work in a faith-based environment, respecting the mission and values of NAVFD
- \* Photography and video skills including editing

## Qualifications et caractéristiques personnelles:

- \* Bilingue en français et en anglais
- \* Excellentes compétences en matière de rédaction et de médias sociaux
- \* Diplôme en journalisme et/ou expérience dans un domaine connexe. Familiarité avec le catholicisme
- \* Volonté de travailler dans un environnement confessionnel, en respectant la mission et les valeurs de la NAVFD
- \* Compétences en photographie et en vidéo, y compris le montage

1. Update, monitor, maintain and generate social media content for Facebook, Twitter, YouTube, etc.
2. Expand the media capacity of NAVFD through media relationships, pitching stories to targeted media.
3. Participate in the creation of the monthly e-newsletter.
4. In collaboration with the webmaster, keep the websites [vocations.ca](#) and [navfd.info](#) up to date
5. Participate on event planning teams (eg conference and retreats) as required.
6. Coordinate communication materials in different formats (printed, graphic, video, audio, electronic).
7. Develop strategic communication materials.

1. Mettre à jour, surveiller, maintenir et générer du contenu de médias sociaux pour Facebook, Twitter, YouTube, etc.
2. Accroître la capacité médiatique de la NAVFD en établissant des relations avec les médias et en présentant des articles aux médias ciblés.
3. Participer à la création du bulletin d'information électronique mensuel.
4. En collaboration avec le webmestre, tenir à jour les sites Web [vocations.ca](#) et [navfd.info](#).
5. Participer aux équipes de planification d'événements (p. ex. conférences et retraites), au besoin.
6. Coordonner le matériel de communication dans différents formats (imprimé, graphique, vidéo, audio, électronique).
7. Développer du matériel de communication stratégique.

This position provides communications support to the Executive Director and Board. The purpose of this role is to assist NAVFD in creating and supporting a culture of vocation across Canada.

Le but de ce rôle est d'aider l'Association nationale des responsables des vocations et de la formation (NAVFD) à créer et à soutenir une culture de la vocation à travers le Canada.



This *independent contractor* position is remote. Hours are flexible. 10-25 hours per month. \$27/hour  
Ce poste d'*entrepreneur indépendant* est éloigné. Les horaires sont flexibles. 10-25 heures par mois. 27 \$/heure

Send resumes to Sister Nancy Sullivan at [navfdco@gmail.com](mailto:navfdco@gmail.com)

Envoyez votre curriculum vitae à Sœur Nancy Sullivan à l'adresse [navfdco@gmail.com](mailto:navfdco@gmail.com).